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Inleiding:
Sinds kort is bekend dat er ook overdracht kan zijn van het Coronavirus van nerts op mens. 
Virologen benadrukken dat er geen extra risico’s zijn voor omwonenden en mensen die in de 
buurt van de nertsenhouderij komen. De 400 meter zone is als verbod opgeheven maar  
mensen wordt toch geadviseerd om in dit gebied niet te gaan wandelen of fietsen.

-Vraag :Moeten we hieruit concluderen dat we het eigenlijk ook niet echt zeker weten wat 
betreft de risico’s van besmetting binnen deze zone  en dat de onderzoeken hierover nog 
onvoldoende uitsluitsel geven? De vraag die hierop aansluit; met deze nieuwe informatie 
;vindt het college dat hierop mogelijk nieuwe voorzorgmaatregelen voor besmetting genomen 
moeten worden?  Wat is de afweging van wel of geen extra maatregelen? 

Vraag: Het Coronavirus is op verschillende bedrijven in onze regio vastgesteld en we weten 
ook dat het Coronavirus waarschijnlijk nog lang onder ons zal zijn. Dit heeft veel impact  op 
de nertsenhouderij. De vraag is nu wat er gaat gebeuren met de besmette bedrijven Ruimen 
zou geen optie zijn, maar wat gaat er dan wel met de dieren en de bedrijfsvoering gebeuren? 
Wanneer is een bedrijf weer ,,Coronaproefvrij”  en hoe is dit te constateren en  wat betekend 
dit voor de bedrijfsvoering van de nertsenhouderij? 


